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MÖTESANTECKNING 

ABE LR 1-2024 

Datum för mötet 

2024-01-31  

Diarienummer 

A-2024-0388  

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2024-01-31 

Plats för mötet: 
Konferensrum Arkitekten, Teknikringen 74 D 

Närvarande: 
Björn Berggren, skolchef 
Karin Edvardsson Björnberg, 1:a vice skolchef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Eva Liedholm Johnson, grundutbildningsansvarig (GA) 
Malin Wennerholm, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Stefan Larsson, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Catherine Pimenta, HR-ansvarig 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
 
Frånvarande: 
David Nilsson, 2:a vice skolchef 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Evelyne Åkerlund, Studentrepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 

Björn Berggren  
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2 Information från KTH:s ledningsgrupp  

  
Skolchef tackar för deltagande under internat för ABE fakultetsnämnd 
och ledning, 24-25 januari 2024, med många bra presentationer och 
inspel om det fortsatta arbetet. 
 
KTH:s ledningsgrupp har haft löpande diskussioner om skolornas 
fakultetsnämnder, och nu har samtliga genomfört dess första möte. 
Skolchef informerar att han planerar presentera 
resursfördelningsmodellen GRU under kommande fakultetsnämnd 
ABE. 
 
1:a vice skolchef informerar att skolledningen mött säkerhetschef 
Christina Boman, bitr. säkerhetschef Thom Thavenius och 
säkerhetsspecialist personsäkerhet Carl Alterbeck som gav en 
presentation av KTH:s nya säkerhetsavdelning. Pågående arbete inom 
säkerhetsavdelningen är bla att identifiera KTH:s största finansiärer 
för att upprätta säkerhetsskyddsöverenskommelser.  
 
Säkerhetsavdelningen arbetar med att ta fram en fördjupad utbildning 
inom säkerhetssyddarbete riktat till chefer, ledningsgruppen planerar 
genomföra utbildningen våren 2024. 
 
Prefekt efterlyser förtydligande gällande vilka universitet som man inte 
bör inleda samarbeten med. Behöver vara tydligt och lätt att hitta 
informationen för alla medarbetare för att undvika missförstånd.  
 
Skolchef informerar att larmnumret 7700 har testkörts under hösten 
2023 – ungefär 100 larm/månad med 20 sekunders responstid. 
Majoriteten är otrygghetsärenden, en kampanj om vilka man släpper 
in i sina lokaler kommer därför inom kort lanseras. Prefekt lyfter att 
rutin bör förtydligas för tentavakter att det är 7700 man ringer vid 
hotfulla situationer.  
 
Skolchef och GA berättar att de deltog på rektorsinternat den 29/1 för 
att diskutera ramverk för utbildningsutbudet på KTH och framtidens 
utbildning. Björn önskar bjuda in vice rektor vid SLU för presentation 
av deras förändring av utbildningsutbud och dimensionering. Modell 
som utgår efter; 

 samhällets behov av utbildningen 

 universitetets kapacitet att leverera utbildningen 

 Studenternas efterfrågan 
 
Fakultetsnämnden har blivit aviserad för översyn av utbildning. 

 

 

 

 

 

 

 

Karin Edvardsson 
Björnberg 

 

 

 

 

 

Björn Berggren 

 

 

 

Eva Liedholm Johnson 
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3 Ekonomi 

 
Ekonomiansvarig visar underlag över ekonomin för skolan i dagsläget. 
Föränderligt underlag, ekonomiansvarig kommer att delge prefekterna 
information.  
 
Mycket händelserik vecka – budgetavstämningar, budgetavslut, 
budgetmöte med rektor. Rektor har bett om revidering och rättning av 
budget som lämnats in av skolchef, senast 16 februari 2024. Så snart 
budgeten är godkänd påbörjas budgetering för institutioner och 
avdelningar.  
 
Ny GRU modell, arbetar med att lägga upp en ny struktur i 
ekonomisystemet för att hantera den nya modellen – nya konton och 
regler för uppföljning (takbelopp). 
 
Ny modell för SUHF, och framförallt en ny organisation i och med 
förändring inom verksamhetsstödet.  
 
Ny modell för lokalfördelning, och behöver ta fram en ny struktur för 
detta.  
 
Löner har ökat med ungefär 4 %, LKP har ökat med lite mer än 2 %. 
 
Bokade lokaler för 2024 har ökat med 40 %.  
 
Ett utökat behov av ekonomistöd/ekonomistyrning har identifierats på 
skolan.  
 
Fritt myndighetskapital kommer ekonomerna nu aggregera på 
institutionsnivå.  
 
Den 29 februari ska budget vara fastställd för alla nivåer (skola, 
institution och avdelning). Ekonomiansvarig kommer tillsammans 
med redovisningsansvarig och institutionsekonom boka in tider med 
prefekt för att se över respektive institutions ekonomi. Prefekterna 
önskar att möten sker i samband med institutionernas ledningsråd och 
att kommunikation sköts med respektive administrativ gruppchef.  
 
Prefekt lyfter felaktiga kostnader för institutionens lokalkostnader 
förra året. Ekonomiansvarig informerar att flertal fel har 
uppmärksammats som inte hanterats ännu i och med personalbrist vid 
centrala fastighetsavdelningen. 

4 HR 

 
HR-ansvarig har inget nytt att rapportera, informerar prefekterna att 
de gärna får inkomma med önskemål på utbildningar inom HR-
området.  
 

 

Ulf Arvidsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Catherine Pimenta 
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5 GA/FA/LL 

 
GA informerar att hon varit på årets första möte för 
grundutbildningsutskottet (GU). Informerar att avdelningschef för 
utbildningsstöd (EDO) inom verksamhetsstödet, Katarina Jonsson 
Berglund, kommer delta på möten framöver.  
 
GA har bett kvalitetssamordnare återkomma med en mall för 
programanalyser. 
 
GA och vice GA har fått i uppdrag av skolans fakultetsnämnd att se 
över strukturen för eventuella framtida kvalitetsråd GRU samt en 
kartläggning av studierektorskapet. 
 
FA informerar att det pågår arbete med det nya kvalitetssystemet för 
forskning. FA kommer träffa PA och prefekter för att diskutera, och 
fånga upp frågor.  
 
Har inte en vice FA på plats ännu, arbetet leds av skolchef.  

6 FFA/JML 

 
FFA informerar att det idag är sista dag för befordringar. 
 
 
JMLA informerar att Anna Wahl bjudits in till nästa ledningsråd, den 
21 februari 2024 för att ge en presentation kring rapporten Dubbel 
diskriminering av kvinnor: En rapport om genusbaserad utsatthet 
för ohövligt beteende och sexuella trakasserier på KTH. En workshop 
planeras sedan arrangeras för fakulteteten. 
 
Arbete fortsätter med utbildning inom förändringsledning samt 
seminarier tillsammans med ITM-skolan.  
 
Utbildning om genusmedvetet ledarskap erbjuds till PA under våren 
för fortsatt integrering av genusmedvetenhet i utbildning. 
 
Rapport gällande Akademiskt hushållsarbetet är i slutskedet.  
 
Internat med rektor 5-6 februari 2024 med fokus på nästa steg för 
JML-arbetet.  
 

7 Genomslag 

 
Skolchef informerar att två nya partnerskapsansvariga är vidtalade, 
återkommer till ärendet.  
 
 

 

Eva Liedholm Johnson  
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Stefan Larsson 

 

 

 

 

Karin Edvardsson 
Björnberg  

Björn Berggren 
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8 Hållbarhet 

 
Frågan är ajournerad, men dök upp på fakultetsnämndens möte att 
frågan bör lyftas mer. 
 
Prefekt delar erfarenhet att det inte varit framgångsrikt att utse en 
ansvarig funktion, utan är en punkt samtliga bör känna ansvaret för. 
Punkten bör stå kvar på agendan. 
   

  
  

Anteckningar av 

 

Sabina Flodén Schönherr 
 

 

 

 

 

 


